

《5部经典爱情电影,你看过几部?》

爱情电影一直以来都非常受影迷朋友欢迎，尤其是女性朋友，这种类型的电影常常能够赚足她们的眼泪，影片中对于爱情的描写感人至深，看完后让人也想拥有甜甜的爱情，接下来就盘点一下5部经典的爱情电影吧。

第一部:《泰坦尼克号》 Titanic

Titanic is a 1997 American epic romance and disaster film directed by James Cameron. A fictionalized account of the sinking of the RMS Titanic, it stars Leonardo DiCaprio and Kate Winslet as Jack and Rose, members of different social classes who fall in love aboard the ship during its ill-fated maiden voyage.

《泰坦尼克号》是一部1997年由詹姆斯·卡梅隆执导的史诗级灾难爱情片，影片以1912年泰坦尼克号邮轮在其处女启航时触礁冰山而沉没的事件为背景，讲述了处于不同阶层的两个人——穷画家杰克和贵族露丝抛弃世俗的偏见坠入爱河，最终杰克把生存机会让给了露丝的故事。



第二部:梁祝 The Butterfly Lovers

The Butterfly Lovers is a Chinese legend of the tragic love story of the lovers Liang Shanbo and Zhu Yingtai.

《梁祝》来自中国民间传说，讲述了一对恋人梁山伯与祝英台的凄美爱情故事。

It begins with a rich daughter who disguised herself as a man to pursue her intellectual needs at an academy. There she befriends Liang Shanbo. They study day and night together but because Shanbo is a gentlemanly nerd, he fails to recognize her feminine

characteristics. When they realize their love for each other, it's too late as Yingtai is forced to marry another man.

故事始于祝英台女扮男装在私塾求学中遇到梁山伯，两人朝夕相处一起学习，书呆子梁山伯却未察觉祝英台是女儿身。当他们发现彼此相爱时，却为时已晚，因为祝英台已经要嫁给另一个人了。

第三部:爱在黎明破晓前 Before Sunrise

Before Sunrise is a 1995 American romantic drama directed by Richard Linklater. The film follows Jesse, a young American man, and Céline, a young French woman, who meet on a train and disembark in Vienna, where they spend the night walking around the city and getting to know each other.

《爱在黎明破晓前》是1995年由理查德·林克莱特执导的浪漫爱情片。影片讲述了美国青年杰西和法国女孩塞琳娜在火车上相遇，并在维也纳下车漫游一整夜，在交谈中逐渐认识彼此的故事。

第四部:志明与春娇 Love in a Puff

Love in a Puff is a 2010 Hong Kong romantic comedy directed by Pang Ho-cheung and starring Shawn Yue and Miriam Yeung. The plot revolves around the love story of Cherie and Jimmy, two smokers who met at an outdoor smoking area subsequent to the ban on all indoor smoking areas in Hong Kong.

《志明与春娇》是2010年由导演彭浩翔执导的香港爱情电影，由余文乐和杨千嬅主演。剧情讲述在香港禁烟环境下，吸烟男女张志明和余春娇在后巷开始的相遇相知的爱情故事。

第五部:白蛇传 White Snake

The Legend of the White Snake, also known as Madame White Snake, is a Chinese fairytale about a snake spirit that falls in love with a human named Xu Xuan, and the ensuing chaos that follows.

白蛇传，也被称为白娘子传奇，是一部中国的民间爱情传说。讲述关于白蛇爱上人类许宣（仙），两人在相爱中经历了诸多的坎坷与是非的故事。

这几部经典爱情电影,你看过几部呢?